
Protokół  Nr VIII/2011 

VIII sesji Rady Gminy Płoniawy-Bramura 

odbytej w dniu  15 czerwca   2011 r. 
 

Początek obrad godz. 10
10, 

zakończenie obrad godz.  12
25

. 

W VIII    sesji   udział   wzięli:  14 radnych (1 nieobecny usprawiedliwiony),  31  

sołtysów, radca prawny Dominik Pogorzelski, Wójt Gminy Włodzimierz 

Załęski, doradca Wójta Kazimierz Białobrzeski, Dyrektor Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół Teresa Ślaska, Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej Jadwiga Krukowska. 

Proponowany  porządek  obrad 

1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 

4. Informacja o pracy  Wójta Gminy między sesjami Rady. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawach:  

      1) wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy      

          Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata  2011-2016, 

     2) wprowadzenia zmian w  budżecie gminy, 

     3) zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej  zaciągniętych kredytów,  

     4) absolutorium dla Wójta Gminy  za rok  2010, 

7. Interpelacje radnych . 

8. Wolne głosy, ogłoszenia, komunikaty 

9. Zamknięcie obrad.  

Ad.1. VIII sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew 

Tomaszewski. Na wstępie przywitał  zgromadzonych na sali obrad radnych, 

sołtysów, gości  oraz stwierdził prawomocność obrad. Na stan Rady 15 

członków, w sesji uczestniczy 14 radnych. Jeden nieobecny usprawiedliwił 

swoją nieobecność podczas łączonego posiedzenia komisji.  

Zaproszenie na sesję radnych, zaproszenie na sesję sołtysów,zaproszenie na 

sesję dyrektorów szkół,  lista obecności radnych , lista obecności sołtysów 

stanowią załączniki  odpowiednio nr  1, 2, 3,  4 i 5  do protokołu.    

Ad.2. Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady o propozycje dotyczące 

zatwierdzenia proponowanego porządku obrad.  

Przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji, zgłosił wniosek 

wypracowany na posiedzeniu w dniu 13 czerwca br. o rozszerzenie 

proponowanego porządku obrad, a mianowicie chodzi o dodanie  3 

dodatkowych projektów uchwał do pkt. 6 . Są to: 

1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 r wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy,  
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2) określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy  finansowej , w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć do 

wieloletniej prognozy finansowej, 

3) zbycia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy. 

Andrzej Sękowski  dodał, że wszystkie projekty uchwał na tę sesję były 

opiniowane na wspomnianym posiedzeniu łączonym komisji Rady i uzyskały 

pozytywne opinie .  

Za przyjęciem wniosku w sprawie zmiany porządku obrad głosowało 14 

radnych (wszyscy). 

Po zmianie porządek obrad w wersji:  

1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 

4. Informacja o pracy  Wójta Gminy między sesjami Rady. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawach:  

      1)  wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy      

          Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata  2011-2019, 

     2) wprowadzenia zmian w  budżecie gminy, 

     3) zaciągnięcia kredytu na spłatę wcześniej  zaciągniętych kredytów,  

     4) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 r. wraz ze     

         sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy,  

     5) absolutorium dla Wójta Gminy  za rok  2010, 

     6) określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej     

          prognozy finansowej , w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć do  

          wieloletniej prognozy finansowej, 

     7)  zbycia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy, 

7. Interpelacje radnych . 

8. Wolne głosy, ogłoszenia, komunikaty 

9. Zamknięcie obrad 

przyjęty został 14 głosami  

 Ad.3. Wyłożony na sali obrad  protokół z ostatniej sesji przyjęto bez czytania –

w formie do wglądu 14 głosami. 

Ad.4. W wystąpieniu Wójta  o pracach Wójta pomiędzy sesjami Rady, 

Włodzimierz Załęski podał następujące fakty:  

 W okresie miesiąca od ostatniej sesji bardzo  wykonanych zostało prac . 

Ogłoszono przetargi na wykonawcę: budowę drogi, na którą otrzymano 

dofinansowanie, modernizacje oświetlenia dróg,  na kanalizację. Jutro 

ogłoszono zostanie przetarg na modernizację hydroforni w Jaciążku, a w 

przyszłym tygodniu na budowę  przyzagrodowych oczyszczalni ścieków.  Na 

razie  wpływają zapytania.  

Podpisano umowę  na  dotację w wysokości 13 800 zł na organizację wystawy 

Święto Mleka z LGD.     
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Odbyło się spotkanie ze Starostą Makowskim w sprawie  modernizacji i 

utrzymania dróg w powiecie makowskim.  Wójt zgłosił wniosek o utwardzenie 

drogi Jaciążek – Kalinowiec, która będzie drogą strategiczną po wybudowaniu 

kanalizacji. Zwrócił także uwagę na zakrzaczone i zachwaszczone pobocza 

dróg, które należy usunąć Jak na razie wykoszono chwasty z poboczy. 

Odbyła się doroczna wystawa rolnicza Święto Mleka. Impreza się udała i w tym  

miejscu podziękował radnym za obecność na tej  wystawie.  

Sołtys Nowego Podosia Kęszczyk Zdzisław zadał pytanie Wójtowi kiedy  

ustawione zostaną znaki o nazwie miejscowości.  

Wójt odpowiedział, że   oznakowań wsi brakuje przy drogach powiatowych i 

przy drogach gminnych, dlatego będzie to robione współ nie z powiatem . Podoś 

zostanie oznakowany dopiero po zakończeniu budowy ronda . 

Andrzej Sękowski  oznajmił, że nie wszystkie  pobocza dróg zostały 

odchwaszczone. Przy przystankach PKS w Krasińcu, nie widać nawet spośród 

chwastów odnowionego przystanku PKS.  

Wójt odpowiedział, że to leży  gestii  Zarządu Dróg Wojewódzkich i trzeba to 

tam zgłosić.   

Więcej pytań do wystąpienia Wójta nie zgłoszono, a więc pkt.  4 został 

zamknięty. 

Ad.5.  Bez pytań i wolnych wniosków.  

Ad.6.  Otwierając część uchwałodawczą sesji Przewodniczący Rady  oznajmił, 

iż  z uwagi na fakt opiniowania wszystkich projektów uchwał na wspólnym 

posiedzeniu komisji, nie będą one dodatkowo komentowane. Jeśli będą 

niejasności, to można je zgłaszać. Wypracowane wnioski  w sprawie uchwał 

prezentować  będzie przewodniczący posiedzenia Andrzej Sękowski.   

1) Część uchwałodawczą sesji  rozpoczęto  od uchwały w sprawie  zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata 2011-

2019. Skarbnik Hanna Michalska oznajmiła, że uchwała analizowana była na 

posiedzeniu wspólnym komisji Rady. Z uwagi na planowany kredyt ze spłatą w 

okresie 8 lat,  prognozę przedłuża się do 2019 roku.   

Andrzej Sękowski przedstawił wniosek wszystkich komisji, że uchwałę poparło 

14 członków.  

W głosowaniu za przyjęciem uchwały również głosowało 14 radnych, tj. 

wszyscy obecni na sesji.  

Uchwała nr 45/VIII/2011 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Płoniawy-Bramura na lata 2011-2019 stanowi załącznik nr 6  do 

protokołu.   

2)  Bez komentarza, stosunkiem głosów 14 za tj. wszystkich obecnych na sesji 

Rada uchwaliła  zmiany  w uchwale budżetowej gminy na rok 2011. Uchwała 

zyskała pozytywną opinię komisji Rady.   

Uchwała nr 46/VIII/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej gminy Płoniawy-Bramura na rok 2011 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.   
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 3)  Głosowanie nad przyjęciem uchwały  w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego przebiegało w następujący sposób:   

Na 15 członków ustawowego składu  Rady Gminy, w sesji uczestniczyło 14 

radnych (1 nieobecny usprawiedliwiony). W głosowaniu  udział wzięło 14 

radnych. Za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego, w przedłożonej wersji, głosowało 14 radnych, tj. wszyscy 

obecni na sesji . 

Uchwała nr 47/VIII/2011 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

4)  Andrzej Sękowski zgłosił wniosek o przyjęcie uchwały  w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 210 rok w przedłożonej wersji. Wszystkie komisje zapoznały 

się ze sprawozdaniem finansowym gminy za rok 2010, ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za rok 2010, z pozytywną opinią Komisji Rewizyjnej 

w sprawie  przedmiotowych sprawozdań oraz  uchwałą Nr 118/0/2011 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 1 kwietnia 

2011 r. pozytywnie opiniującej oba sprawozdania  i nie wniosły zastrzeżeń do 

przedmiotowych dokumentów.  

W tym momencie  dla orientacji  zgromadzonej na sali obrad publiczności 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Krzysztofa Majewskiego o odczytanie opinii Komisji o  sprawozdaniu 

finansowym gminy i sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2010.  

Komisja Rewizyjna wskazał w swej opinii na następujące fakty: 

Uchwalony przez Radę Gminy budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku, 

przewidywał realizację dochodów w kwocie 15 498,550,00.  

Dochody wykonano w kwocie  15 432 487,84   co stanowi  99,57 % do planu. 

Na plan dochodów składają  się dochody majątkowe w wysokości 1 253 361,63  

oraz dochody bieżące w wysokości 14 179 126,21, na które składają się: dotacje 

na zadania zlecone w wysokości  2 505 177,56, dotacje na realizację zadań 

własnych 503 184,55, dotacja z udziałem środków europejskich 106 393,23  

oraz subwencje w wysokości 6 864 445,00. 

Dochody majątkowe  dotyczą: 

1) dofinansowania spłaty raty kredytu z Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej na   

    kwotę 16 772 zł, 

2) dotacji z Funduszu Gruntów Rolnych 35 000 zł, 

3) dotacji z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej 400 000 zł,  

4) dotacji z programów unijnych 801 598,63.  

Przychody budżetu gminy wynoszą 7 859 915,86 i pochodzą z :  

1) kredytu na pokrycie deficytu budżetu  2 641 837 zł, 

2)  kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek 658 163 zł, 

3) kredytu w rachunku bieżącym 4 318 823,14, 

4) wolnych środków  65 228 zł. 
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Uchwalony przez Radę Gminy plan wydatków budżetowych, po zmianach 

dokonanych w ciągu roku przewidywał kwotę  18 205 615 zł, a wykonany został  

w wysokości 17 442 001,35, co stanowi 95,80% . 

Na wydatki składają się: wydatki bieżące  15 710 365,92 i wydatki majątkowe w 

wysokości   1 731 635,43%, które stanowią  9,92 % wydatków ogółem 

Rozchody budżetu gminy wynoszą 4 976 986,08 i są to: 

1)  spłaty rat kredytów 603 655 zł, 

2) spłaty rat pożyczek 54 507,94, 

3) spłaty zaciągniętego kredytu w rachunku bieżącym 4 318 823,14. 

Umorzona została część pożyczki zaciągniętej w WFOŚiGW w Warszawie 

wysokości 16 000 zł.  

Wydatki, które nie wygasły  końcem 2010 roku wynoszą 37 012,83.   

Stan zadłużenia na koniec 2010 roku wynosi  6 345 837 zł, co  w porównaniu z 

rokiem 2009 (3 719 999,94)  zwiększył się o 2 625  837 zł i stanowi 41,1% 

zadłużenia gminy.  

Na stan zadłużenia składają się: kredyty w wysokości 5 827 381 zł i pożyczki w 

kwocie 518 456 zł. 

W 100%  zakończono realizuję wieloletnich programów inwestycyjnych: 

1) budowę sali gimnastycznej z zapleczem w Węgrzynowie, 

2) zagospodarowanie centrum miejscowości w Płoniawach-Bramurze. 

 Budżet gminy za 2010 rok zamknął się deficytem w wysokości 2 009 513,51. 

Stan zaległości w dochodach na koniec roku 2010 był niższy, niż w roku 2008, 

który  wynosił 1 069 098,25 , z czego gros stanowiły zaległości podatkowe: 

od osób prawnych  247 090,43 i od osób fizycznych 475 697,68. Za pobór wody 

zaległości na koniec 2010 roku wynosiły 63 075,71, wobec których prowadzone 

jest postępowanie egzekucyjne w administracji.  

Gmina nie posiadała wymagalnych zobowiązań z terminem płatności do 31 

grudnia 2010. roku. Wykazane zobowiązania w wysokości 796 033,37  dotyczą 

podatku od wynagrodzeń, dodatkowego wynagrodzenia rocznego , składek ZUS  

oraz innych zobowiązań z terminem płatności na 2011 rok i zostały w tym  

terminie uregulowane. 

Gmina nie wyodrębniła w budżecie na rok 2010 funduszu sołeckiego. 

Uregulowana została dotacja dla Gminnej Biblioteki Publicznej w 100% tj. 

182 100,00. 

Realizacja zadań zleconych zamyka się kwotą 2 567553,56 po stronie dochodów 

i po stronie wydatków, co oznacza, że otrzymane dotacje celowe zostały 

wydatkowane zgodnie z przeznaczeniem w takiej samej kwocie. 

 Ponadto Komisja stwierdza, że Wójt Gminy realizował budżet gminy 

zgodnie z uchwałami Rady Gminy.  Nie naruszona została dyscyplina 

budżetowa. Wszystkie wydatki realizowano w miarę posiadanych dochodów.  

Uwag do odczytanego dokumentu nie wniesiono. 

Następnie Przewodniczący Tomaszewski odczytał uchwałę Nr 118/0/2011 RIO , 

do której również nie wniesiono uwag. 
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Po zaprezentowaniu przedmiotowych dokumentów finansowych uchwałę w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonani budżetu gminy za rok 2010  przyjęto 14 głosami.  

Zarządzenie Nr 14/2011 Wójta Gminy Płoniawy-Bramura z dnia 04 maja 2011 

r. w sprawie przedstawienia Radzie Gminy Płoniawy-Bramura sprawozdania 

finansowego gminy Płoniawy-Bramura, Sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy Płoniawy-Bramura za rok 2010, opinia Komisji Rewizyjnej, uchwała Nr 

118/0/2011 RIO, projekt uchwały i uchwała nr 48/VIII/2011 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2010 rok  stanowią załączniki odpowiednio nr, nr  9, 10, 11, 

12, 13 i 14 do protokołu. 

5) Przed głosowaniem nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Płoniawy-Bramura absolutorium za 2010 r. Przewodniczący 

Tomaszewski poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Krzysztofa 

Majewskiego odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Komisja Rewizyjna, pozytywnie opiniując wykonanie budżetu gminy za rok 

2010, jednocześnie   wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi za rok 2010 . 

Następnie Przewodniczący Tomaszewski odczytał uchwałę  Nr 258/0/2011 

Składu Orzekającego RIO z dnia 30 maja 2010 r. pozytywnie opiniującą 

wniosek Komisji  Rewizyjnej  o udzieleniu absolutorium Wójtowi za 2010 rok. 

Andrzej Sękowski przedstawił wniosek wszystkich komisji o udzielenie 

absolutorium Wójtowi  za 2010 rok.  

Po prezentacji wszystkich dokumentów związanych z instytucją absolutoryjną,   

Przewodniczący Tomaszewski zarządził głosowanie  na uchwałą w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2010. Głosowanie przebiegało 

w następujący sposób: 

Na 14 radnych obecnych na sesji  ( 1 nieobecny usprawiedliwiony) w 

głosowaniu  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Płoniawy-

Bramura z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok  udział wzięło 14 

radnych.   

Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Płoniawy-Bramura z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok  głosowało 

14 radnych , tj. wszyscy obecni na sesji.  

Po głosowaniu, w imieniu własnym  i byłego Wójta, Wójt Włodzimierz Załęski  

podziękował Radzie za udzielone absolutorium.  

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Płoniawy-Bramura  za rok 2010, uchwała Nr 258/0/2011 Składu Orzekającego 

RIO w Warszawie z dnia 30 maja 2011 roku, projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Płoniawy-Bramura z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2010 rok, uchwała nr 49/VIII/2011 w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Płoniawy-Bramura z tytułu wykonania budżetu 

gminy za 2010 rok, stanowią załączniki odpowiednio nr, nr 15, 16, 17 i 18 do 

protokołu…” . 
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6)  Rada , bez komentarza, po uwzględnieniu pozytywnej opinii wszystkich 

komisji,  14 głosami zatwierdziła  uchwałę w sprawie  określenia zakresu i 

formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej    prognozy finansowej , w 

tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej, 

uchwałę w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej    prognozy finansowej , w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć 

do wieloletniej prognozy finansowej, 

Uchwała nr 50/VIII/2011  w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej    prognozy finansowej , w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej, stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu. 

7)  Ostatnią uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy uzasadnił Wójt . Powiedział, że jest to  

nieużytek o pow. 0,9200 ha położony we wsi Krzyżewo Borowe. Zamiar zakupu 

tego gruntu zgłosił mieszkaniec tej wsi. Jednak przepisy nie pozwalają na 

odstąpienie od przetargu. Dlatego po podjęciu uchwały zostanie dokonana 

wycena tego gruntu oraz ogłoszony zostanie przetarg. Wójt dodał, że takie  

nieużytki są wykorzystywane pod dzikie wysypiska śmieci, dlatego trzeba się 

ich pozbywać.  

Andrzej Sękowski  oświadczył, że komisje pozytywnie zaopiniowały projekt tej 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

Uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność gminy, wnioski wypracowane na sesję stanowią załączniki 

nr 20 do protokołu. 

Na tym część uchwałodawcza sesji została zakończona  i w tym momencie 

Przewodniczący Tomaszewski zamknął  pkt. 6 porządku obrad. 

Ad.7. Z powodu braku interpelacji  pkt. 7 został zamknięty. 

Ad.8. Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy Janina Dąbrowska  podała komunikat 

o trwającym naborze na ławników sądowych. Gminie przydzielono tylko 

jednego ławnika do orzekania w sprawach rodzinnych i nieletnich w Sądzie 

Rejonowym w Przasnyszu. Szczegóły  zostały zamieszczone  na stronie 

internetowej  gminy . Ponadto wszelkie informacje można uzyskać bezpośrednio 

w pokoju obsługi Rady Gminy.  

Radny Edward Mierzejewski  poraz kolejny upomniał się o odkrzaczenie łuku 

drogi  w Nowym Podosiu i o naprawę przepustu na drodze. 

Wójt odpowiedział, że po zakończeniu budowy ronda  krzaki zostaną wycięte  

oraz dokonana będzie naprawa nawierzchni. 

Radna Monika Lewandowska spytała czy w planie  modernizacji oświetlenia 

ulicznego w Jaciążku wprowadzono poprawkę połączenia obu brzegów wsi na 

tak zwanym dołku, o co prosiła  projektanta. 

Wójt odpowiedział, że nie , gdyż wiązałoby się to z ustawieniem dodatkowych 

słupów, a takowych nigdzie nie uwzględniano w tym planie.  
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Na koniec Wójt zwrócił się z apelem o oszczędne gospodarowanie wodą 

pochodząca z wodociągów komunalnych. Ostatnio dochodzi do kradzieży wody 

z hydrantów, co prowadzi do drastycznego spadku ciśnienia  i pompy chodzą na 

sucho. Przeprowadzono nawet kilka kontroli, ale trudni jest uchwycić 

sprawców, dlatego zaapelował, aby dla własnego dobra zgłaszać wszelkie próby 

lub przypadki kradzieży wody. Ma to także przełożenie na cenę wody.  

Więcej głosów nie zanotowano, wobec czego prowadzący obrady Zbigniew 

Tomaszewski ogłosił wyczerpanie porządku obrad. 

 Ad.12.  O godzinie 12
25

  Przewodniczący  Rady Zbigniew Tomaszewski   

zamknął VIII sesję Rady Gminy Płoniawy-Bramura. 

 

Protokołowała                                                                       Podpisał  

 

Janina Dąbrowska                                                       Zbigniew Tomaszewski  

 

 

 

 

 

 
 


